
Vragen CDA m.b.t. raadsvoorstel Vervangen Wilhelmina van Pruisenbrug:                                                                        
 

De CDA-fractie heeft de volgende vragen over het voorstel “Vervangen Wilhelmina van Pruisenbrug”: 

1. Voorgesteld wordt om de huidige dubbele ophaalbrug te vervangen door een enkele 

ophaalbrug. Deze keuze is met name gebaseerd op het (vertrouwelijk) ter inzage liggende 

rapport. Uit dit rapport valt af te leiden dat behalve het beweegbare bruggedeelte ook de 

toeleidende brugdelen worden vervangen. Uit het rapport valt niet op te maken dat 

vervanging van de toeleidende brugdelen om technische of andere redenen vervangen 

moeten worden.  

Vraag: Is het technisch mogelijk om (indien gekozen wordt voor een vervanging met een 

dubbele ophaalbrug) de huidige toeleidende bruggen niet te vernieuwen en gebruik te  

blijven maken van de bestaande fundaties van die brugdelen. 

Welke kostenbesparing is er dan mogelijk ten opzichte van het geraamde bedrag zoals 

verwoord in het rapport. 

 

2. Bij de diverse varianten staat de optie om het brugdek uit te voeren in composiet. 

Vraag:  Welke voor- en nadelen heeft deze optie t.o.v. de voorgestelde varianten. Welke 

kostenconsequenties heeft deze optie als daarvoor gekozen wordt. 

 

3. De vrije doorvaarthoogte bij de voorgestelde enkele brug bedraagt 96 cm terwijl de vrije 

doorvaarthoogte van een dubbele ophaalbrug ca 135-145 cm bedraagt. 

Vraag:  Hoeveel brugopeningen per jaar scheelt een grotere vrije doorvaarthoogte ten 

opzichte van een doorvaarthoogte van 96 cm en welke voor- of nadelen heeft dat ten 

opzichte van een brug met een vrije doorvaarthoogte van 96 cm. 

 

 

 


